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Zápis z 1. řádného zasedání AS FSE UJEP 

ze dne 15. 3. 2023 od 12 hod. v místnosti M409 
 

Přítomní senátoři:     Akademická komora AS FSE UJEP  

   PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D.  – předsedkyně senátu 

   Ing. Lucie Kopáčková 

Ing. Petra Olšová, Ph.D.  

Mgr. Alexandra Petrů 

doc. Ing. Lenka Slavíková, Ph.D. 

Ing. Tomáš Sýkora 

Ing. Dita Štyvarová 

   Studentská komora AS FSE UJEP 

   Tereza Šponiarová – místopředsedkyně senátu 

   Ondřej Černý 

Jonáš Jiránek 

   Ladislav Mrázik 

   Stanislav Podrábský 

Hosté:   Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. – děkan FSE UJEP 

   Ing. Miroslav Kopáček, Ph.D. – proděkan pro studium 

   Ing. Lucie Povolná, Ph.D. – proděkanka pro rozvoj a kvalitu 

   Mgr. Jitka Laštovková, Ph.D. – proděkanka pro vnější vztahy 

   Ing. Dagmar Kubišová – tajemnice FSE UJEP  

   Ing. Michaela Jánská, PhD. 

 

Omluvení senátoři a senátorky: Josef Mergl 

Neomluvení senátoři a senátorky: x 

Dále jsou v zápise všechna jména přítomných uváděna bez titulů. 
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Program zasedání AS FSE UJEP: 

1. Schválení programu zasedání 

2. Kontrola úkolů z minulého zasedání 

3. Výroční zpráva o hospodaření FSE UJEP za rok 2022 

4. Vyhláška přijímacího řízení pro Ph.D. programy na nový akademický rok 

5. Sociální klinika pod KSP FSE UJEP  

6. Různé 

Zasedání AS FSE UJEP bylo zahájeno ve 12:00 hod. 

Zasedání zahájila předsedkyně AS FSE UJEP Kateřina Smejkalová, která v úvodu přivítala 

všechny senátory, členy vedení fakulty a také hosty. V úvodu omluvila nepřítomného senátora 

Josefa Mergla. Předsedkyně senátu návazně konstatovala, že se senát na svém 1. řádném 

zasedání dne 15. 3. 2023 sešel v počtu 12 senátorů, a že je tudíž usnášeníschopný. Dále 

sdělila, že senát se bude na svých zasedáních scházet vždy v místnosti MO 409, pouze s 

jednou výjimkou, a to 19. 4., kdy senát proběhne v místnosti MO 307. Zároveň vysvětlila 

důvod změny místnosti. 

 

V úvodu též připravila senátorka Slavíková ostatním senátorům pohoštění u příležitosti 

rozloučení se s funkcí senátorky (stane se proděkankou pro vědu a doktorské studium), 

přičemž od následujícího zasedání zaujme její místo v senátu první náhradník/náhradnice z 

voleb do AS FSE UJEP,  jíž je kolegyně Ing. Michaela Jánská, PhD. 

 

Ad 1) Schválení programu zasedání 

Předsedkyně AS FSE UJEP představila všem senátorům program zasedání. Vzhledem k tomu, 

že k programu nebyly vzneseny žádné další připomínky ani doplnění, mohl senát přistoupit k 

hlasování.  

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování: přítomno 12; pro 12, proti 0, zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  

 

Ad 2) Kontrola úkolů z minulého zasedání 

Z minulého zasedání (mimořádné zasedání ze dne 15. 2. 2023) vzešel úkol z bodu Různé 

týkající se zhasnutého světla na chodbách (podnět senátora Sýkory). Předsedkyně vyzvala 

senátora Sýkoru k vyjádření se k dané situaci, zda je zjevný nějaký posun. Senátor Sýkora 

zmínil, že se situace zlepšila. 

 

Ad 3) Výroční zpráva o hospodaření FSE UJEP za rok 2022 

Senátoři předem obdrželi veškeré náležitosti, tj. Výroční zprávu o hospodaření FSE UJEP za 

rok 2022 včetně všech příloh. Předsedkyně AS FSE UJEP předala slovo paní tajemnici 

Kubišové a požádala ji o úvodní slovo k předložené Výroční zprávě o hospodaření FSE UJEP 

za rok 2022. V následné diskuzi reagovala paní tajemnice na dotaz senátora Sýkory a 
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vysvětlila, že příjem z hlavní činnosti fakulty je převážně z MŠMT a dále, že nejnákladnější 

složkou jsou odpisy a mzdové náklady. 

Senátorka Olšová podala otázku na fond odměn, paní tajemnice vysvětlila výši částky 

čerpanou z fondu odměn (částka byla určena senátorům), ostatní odměny byly dávány z 

hlavní činnosti. Pan děkan také informoval senátory o tom, že to, co je na fondech, se 

„přelévá“ do následujících let, a co se týče fondu stipendijního, tak dle slov děkana stíháme 

více plnit než čerpat. 

Předsedkyně se následně zeptala přítomných členů Ekonomické komise AS FSE UJEP (dále 

EK)  na jejich postoj k předložené Zprávě. Senátorka Kopáčková a senátorka Olšová neměly 

k Výroční zprávě o hospodaření za rok 2022 žádné připomínky. Toto bylo podpořeno i 

písemným vyjádřením člena EK senátora Mergla (omluven z dnešního zasedání), který též 

neměl žádné námitky ke Zprávě. Senát proto poté přistoupil k hlasování.  

Návrh usnesení:   AS FSE UJEP schvaluje předloženou Výroční zprávu o hospodaření  

FSE UJEP za rok 2022. 

Výsledek hlasování: přítomno 12, pro 12, proti 0, zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat. 

 

Vedení FSE UJEP navrhlo převést kladný hospodářský výsledek z hlavní činnosti ve výši 609 

840,74 Kč do FRIM FSE. 

  

Návrh usnesení:   AS FSE UJEP schvaluje převedení kladného hospodářského výsledku 

ve výši 609 840,74 Kč do FRIMu. 

Výsledek hlasování: přítomno 12, pro 12, proti 0, zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat. 

 

Následně děkan poděkoval paní tajemnici za to, že velmi úspěšně řeší hospodaření fakulty. K 

poděkování se za AS FSE UJEP přidal i senátor Sýkora. 

 

Ad 4) Vyhláška přijímacího řízení pro Ph.D. programy na nový akademický rok 

Předsedkyně AS FSE UJEP předala slovo senátorce Slavíkové, která představila vyhlášku 

přijímacího řízení doktorského studia pro program Aplikovaná ekonomie a správa. Následně 

pak představila vyhlášku pro přijímací řízení doktorského studia pro program Regulace a 

behaviorální studia. 

V následné diskuzi se senátor Sýkora dotázal na to, proč je evidován poplatek za přihlášky 

pro studium v českém jazyce a ne pro studium v jazyce cizím. Pan děkan reagoval tím, že je 

to takto zatím dáno ve stávající směrnici rektora, která ovšem bude novelizovaná. Taktéž 

zdůraznil, že od následujícího roku má dojít ke změně poplatků za přihlášky, kdy poplatek za 

přihlášku pro studium v českém jazyce bude činit 660 Kč.  

Po diskuzi přistoupil senát k hlasování o přijímacím řízení do doktorského studia podle 

jednotlivých studijních oborů. 
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Návrh usnesení:   AS FSE UJEP schvaluje předloženou verzi vyhlášky přijímacího 

řízení doktorského studia pro program Aplikovaná ekonomie a správa 

Výsledek hlasování: přítomno 12, pro 12, proti 0, zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat. 

 

Návrh usnesení:   AS FSE UJEP schvaluje předloženou verzi vyhlášky přijímacího 

řízení doktorského studia pro program Regulace a behaviorální studia v české a 

anglické verzi. 

Výsledek hlasování: přítomno 12, pro 12, proti 0, zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat. 

 

Ad 5) Sociální klinika pod KSP FSE UJEP  

Předsedkyně senátu předala slovo předkladatelkám návrhu, a to senátorce Petrů a senátorce 

Štyvarové. Senátorky sdělily, že záměrem Katedry sociální práce FSE UJEP je vytvořit 

Sociální kliniku při KSP, která by spolupracovala s Krajským soudem v Ústí nad Labem a 

Národním institutem pro děti a rodinu. Obsahem spolupráce by bylo „vytvoření balíčku pro 

klienty“, který by přispíval k řešení jejich situace. Jednalo by se o první kliniku sociální práce, 

jež by byla zaměřena na soudní sociální práci. Senátorka Petrů pokračovala tím, že by u nás 

mohl mít Krajský soud v Ústí nad Labem i Národní institut pro děti a rodinu výběrové kurzy a 

že již tento semestr proběhnou úvodní přednášky. Projekt zatím není třeba nijak financovat. 

Již je připraveno memorandum o spolupráci uvedených subjektů, které senátorky zašlou k 

připomínkování panu děkanovi.  

V diskuzi vyjádřil pan děkan svůj souhlas k přednesenému návrhu a dodal, že je zapotřebí 

vyřešit také organizační a administrativní záležitosti s tím související. Senátorka Slavíková 

přispěla do diskuse zmínkou o možnosti Kliniky jako dalšího Centra výzkumu, což podpořil i 

senátor Sýkora a zmínil pozitiva Centra výzkumu. 

 

Ad 6) Různé  

 

a)  Ekonomická komise 

Senátorka Olšová předala všem přítomným informaci o tom, že předsedkyní Ekonomické 

komise AS FSE UJEP se stala senátorka Kopáčková.  

 

b) Mikrovlnná trouba 

Senátor Jiránek mířil dotaz na paní tajemnici ohledně možnosti zajištění mikrovlnné trouby 

pro studenty, která by byla umístěna ve VŠ klubu. Paní tajemnice reagovala na tuto žádost 

kladně.  
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c) Apel na úklid 

Paní tajemnice zmínila, že se v poslední době v učebnách vyskytuje velký nepořádek a 

požádala vyučující i studenty, aby neopouštěli neupravené prostředí. 

 

d) Využití prostor bývalé menzy 

Senátorka Štyvarová se ptala paní tajemnice, zda by bylo možné v budoucnu začít využívat 

prostor bývalé menzy pro účely KSP. Paní tajemnice odpověděla, že prostory jsou již určené 

k jinému využití. 

 

e) Parkování studentů 

Senátor Jiránek se dotázal, zda bude opět možnost parkování studentů v areálu kampusu. Paní 

tajemnice reagovala tím, že je třeba parkování nějakou dobu monitorovat a až následně na to 

se bude rozhodovat o opětovné možnosti parkování pro studenty. 

 

f) Přesun nástěnky senátu vč. schránky  + webová stránka senátu 

Předsedkyně senátu informovala senátory o přesunutí nástěnky senátu do 1. patra (od 

hlavního vchodu směrem vlevo za skleněnými dveřmi) a pochválila místopředsedkyni senátu 

za vzorné pečování o nástěnku. Následně také poděkovala senátorovi Sýkorovi za 

zatraktivnění webové stránky senátu.  

 

Předsedkyně senátu poděkovala všem za účast na tomto zasedání a pozvala přítomné na další 

zasedání AS FSE UJEP, které se bude konat 19. 4. 2023 v místnosti MO 307. 

 

 

Zasedání AS FSE UJEP bylo ukončeno ve 13:30 hod. 

 

Zápis provedla: Tereza Šponiarová 

Zápis ověřila a schválila: PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D. 


